
Zápis ze zasedání školské rady 26. 4. 2012 

  

Přítomni: Martin Šimek, Blanka Ludvíčková, Ludmila Šmejdířová, Miroslava Paukertová,  

  Mgr. Lada Nádeníková, Ing. Dita Dvořáková 

 

Program: 

1. Předseda školské rady přivítal členy, poděkoval za vstřícný přístup z důvodu rychlého a 

mimořádného svolání rady. Poté přednesl program zasedání. Program byl schválen bez 

výhrad ( 6:0:0 ). 

2. Předseda školské rady přednesl závěr ze zasedání zastupitelstva města o záměru zřizovatele 

vyhlásit konkurz na ředitele školy. Školská rada je povinna zvolit jednoho člena do 

konkurzní komise. Dále vyzval členy školské rady s návrhy. Ing. Dita Dvořáková navrhla 

předsedu školské rady pana Martina Šimka a vysvětlila důvod návrhu. Další návrh vzešel od 

Miroslavy Paukertové, která navrhla Blanku Ludvíčkovou a také odůvodnila svůj návrh. 

Členové rady se dohodli na tajné volbě. Volba dopadla 4 : 2 pro předsedu školské rady pana 

Martina Šimka. Školská rada tak zvolila pana Martina Šimka do konkurzní komise.   

3. V diskuzi Mgr. Lada Nádeníková a Ing. Dita Dvořáková informovaly o výsledcích ankety, 

která zjišťovala, co žákům vadí na školní jídelně. Anketa ukázala, že žákům vadí spíše 

přístup personálu školní jídelny a velikost porcí. 

Školská rada navrhuje řediteli školy zvednutí ceny obědů na úroveň okolních škol. I přes 

stoupající ceny surovin a navýšení DPH, se cena obědů několik let nezvedla. 

4. Předseda školské rady poděkoval členům za konstruktivní přístup a ukončil zasedání ŠR.  

 

 

Zapsal:  27. 4. 2012 

  Martin Šimek 

 


